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 Zpráva o činnosti KVD při Univerzitě obrany od členské schůze  

konané 30. 3. 2022 a hlavní úkoly KVD do konce roku 2023. 

Vážení členové klubu, vážení hosté, dámy a pánové, 

sešli jsme dnes, abychom zhodnotili činnost našeho klubu za období od poslední 

členské schůze konané 30. 3. 2022 a seznámili se s činností KVD v roce 2023.  

Na úvod dovolte uvést stručnou charakteristiku klubu. KVD při Univerzitě 

obrany má k dnešnímu dni celkem 99 registrovaných členů. Z tohoto počtu je 18 

žen, což je téměř 1/5. Průměrný věk členů klubu přesahuje 79 let.  

Od poslední ČS náš klub navždy opustilo 9 členů, a to pánové Miroslav 

FORTELNÝ, Jaromír JIRKŮ, Miroslav KRÁL, Bohumil HOFR, František 

KOLBÁBEK, Jaromír KOPEČEK, Miroslav VYSLOUŽIL, Gustav ŠAFR, 

Zdeněk ZÁVODNÝ a také dvě členky paní Alena MIKULOVÁ a paní Irina 

ČERVENÁ. (vyzvat přítomné k tiché vzpomínce).  

Od poslední členské schůze bylo ukončeno členství na vlastní žádost třem 

členům klubu (Pavel KRIVOŠ, Erhart SRNKA, Jaroslav KALÍŠEK a také 

dvěma členkám (Alena ŠAFROVÁ, Eva MOUTELÍKOVÁ) a do klubu 

nebyli přijati žádní noví členové.  

Náš klub je stále pobočným spolkem SVP AČR. Je zároveň v rámci SVP 

početně největším klubem. Má své IČ, vede jednoduché účetnictví a má již také 

datovou schránku. Ve své činnosti vychází náš klub ze stanov SVP AČR a řídí 

se především stanovami klubu. 

Usnesení ČS KVD konané 30. března 2022 uložilo Radě klubu tyto úkoly:  

- věnovat trvalou pozornost potřebám a zájmům členů KVD;  

- informovat členy klubu o organizaci akcí z Plánu činnosti KVD; 

- upřesňovat při jednáních s příslušníky rektorátu Univerzity obrany 

v Brně možnosti podpory činnosti KVD a včetně využívání zařízení 

Univerzity obrany; 

- obnovit na základě „Dohody o spolupráci“ mezi KVD při Univerzitě 

obrany v Brně a občanským sdružením „Vojenský veterán Bratislava“ 

formy vzájemné spolupráce;  

- informovat členy KVD o realizovaných akcích a dosažených 

výsledcích plnění Plánu činnosti KVD na následující členské schůzi. 
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Dovolte stručné zhodnocení plnění tohoto usnesení za uplynulé období 

a úkolů vyplývajících z Plánu činnosti našeho klubu na rok 2022. 

Rada klubu v hodnoceném období, které bylo výrazně ovlivněno 

mezinárodními událostmi, vnitropolitickou situací a přijatými opatřeními 

ze strany vlády ČR: 

• připravila a realizovala v březnu tradiční setkání v rámci MDŽ za účasti 

16 členek KVD, hostů a členů Rady klubu; 

• prostřednictvím OPVD MO zabezpečila dárky pro oprávněné a z vlastních 

prostředků pro neoprávněné jubilanty; 

• členům – jubilantům KVD bylo jménem rektorky-velitelky zasláno 

písemné blahopřání k jejich jubileu; 

• poskytla s využitím příspěvku od OPVD MO občerstvení účastníkům 

uvedeného setkání v rámci MDŽ; 

• uskutečnila pro členy klubu dva zájezdy na teritoriu Moravy pro celkem 

26 účastníků;  

• průběžně poskytovala členům informace o činnosti klubu prostřednictvím 

elektronické pošty a také na WEB stránkách KVD;   

• poskytla zájemcům dokumenty o ozdravných a lázeňských pobytech v ČR 

a SR, které nám poskytla VOLARÉZA;  

• zprostředkovala členům klubu informace o možnosti navštěvovat Kurz 3. 

věku, dále také využívat o prázdninách bazén a další sportovní zařízení 

Univerzity obrany;  

• vyplatila pozůstalým po úmrtí členů klubu sociální příspěvky ve výši 

2000,- Kč za každého zemřelého a vyjádřila osobní i písemnou účast 

těmto rodinám; 

• z hlavních akcí klubu, plánovaných na rok 2022, se Radě klubu, kromě 

již zmíněného setkání v rámci MDŽ, podařilo uspořádat setkání jubilantů 

KVD a také příslušníků bývalé 1. F VA – tyto akce se uskutečnily 

v prostorách Komunitního centra pro válečné veterány, kromě setkání 

jubilantů v prvním pololetí, které se uskutečnilo ve vinárně Klubu 

Univerzity obrany. 

Významnou a početnou součástí našeho klubu je sekce žen. Členky si 

organizují každý měsíc pravidelná setkání, při kterých řeší poučná témata, 

vyplývající ze života. Zúčastňují se akcí klubu a řada z nich aktivně pomáhá při 

jejich realizaci.  
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Po úmrtí dlouholeté vedoucí sekce žen paní Mikulové se stala novou vedoucí 

sekce paní Daria KUBÁTOVÁ, které za její dosavadní aktivitu v sekci žen patří 

poděkování.  

Velký význam pro činnost našeho klubu má podpora ze strany Univerzity 

obrany. Při této příležitosti, kdy hodnotíme uplynulé období činnosti klubu, je 

nutno především poděkovat za vstřícný zájem rektorky-velitelky UO brigádní 

generálky prof. RNDr. Zuzany KROČOVÉ, Ph.D. Podporu měl a má náš klub 

také ze strany kvestora UO Ing. LEXMAULA. Jedná se zejména o možnost 

stravování (odběr obědů) pro zájemce KVD v jídelně v objektu Tučkova 23, 

přistavování požadované techniky na zabezpečení akcí klubu, především 

autobusu na zájezdy KVD, což se významně projevuje i z hlediska rozpočtu 

našeho klubu.  

Naše poděkování si také zaslouží prorektor UO pro vzdělávání a záležitosti 

studentů plukovník doc. Ing. Petr HRŮZA, Ph.D. a především kancléř UO dr. 

Miloš DYČKA, CSc., kteří patří k tradičním hostům setkání členů našeho klubu. 

Velmi si vážíme jejich aktivní účasti na našich hlavních akcích a vstřícného 

přístupu k realizaci požadavků našeho klubu. 

Je nutné také poděkovat p. VELICHOVÉ z rektorátu UO, za rozesílání 

blahopřání rektorky-velitelky k životním výročím členům našeho klubu. Dále 

paní HESSOVÉ za vstřícnost při využívání prostorů Klubu UO pro hlavní akce 

klubu a také panu Mgr. ŽIŽLAVSKÉMU za podíl na aktualizaci webových 

stránek klubu.  

Významnou podporu pro činnost a realizaci akcí našeho klubu poskytuje 

Komunitní centrum pro válečné veterány, které sídlí na ul. Dobrovského 27 a. 

Příjemné prostředí a pozornost všech představitelů tohoto zařízení významně 

přispívá k atmosféře v průběhu našich akcí. Využíváme toto zařízení AČR 

především k jednáním Rady klubu, ale také k akcím klubu s počtem účastníků 

do 30 osob.  

Předpokládáme i nadále využívat všech možností, které nám poskytuje rektorát 

UO a také vedení KCVV při realizaci našich plánovaných akcí. 

Velmi úzká je součinnost Rady klubu s ÚR SVP AČR, jejímž jsem členem 

jako předseda klubu. Vážíme si trvalé informační podpory při řešení finančních 

záležitostí KVD ze strany ekonoma ÚR Ing. Milana NOVÁKA.  

Podařilo se nám také získat dotaci 10.000 Kč ze zdrojů SVP AČR na činnost 

klubu v roce 2022 a také i v tomto roce.  
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Na velmi dobré úrovni probíhala také spolupráce Rady klubu s představiteli 

Oddělení péče o vojenské důchodce MO, ale jen do koce roku 2022. 

Umožňoval to osobní kontakt s vedoucím oddělení Ing. Vladimírem PETREM a 

také s jeho zástupcem Ing. Stanislavem BURIANEM. Jejich prostřednictvím 

jsme zabezpečili dárky pro oprávněné jubilanty KVD a také občerstvení pro 

účastníky setkání, která jsme organizovali pro členy našeho klubu. 

 K 1. 1. 2023 však došlo k výrazné změně. OPVD bylo v rámci reorganizace 

Odboru pro válečné veterány MO AČR zrušeno, vedoucí oddělení Ing. 

PETR a jeho zástupce Ing. BURIAN ve funkcích skončili. Informace k této 

změně je uložena na WEB KVD. Nejen pro náš klub z toho vyplývá 

především to, že skončila mnohaletá podpora v podobě příspěvků na 

občerstvení pro naše akce a také zasílání balíčků pro jubilanty klubu. 

S touto situací se musíme vyrovnat a vše řešit z vlastního rozpočtu. 

V uplynulém období se činnost klubu stabilizovala. To, že se nám podařilo 

plánované akce splnit, ukazuje na aktivní práci členů Rady klubu, která se 

pravidelně scházela. Nakolik se nám práce v roce 2022 dařila, můžete vyjádřit 

v průběhu diskuse. 

Hlavní úkoly KVD při UO: 

Budeme se nadále aktivně podílet na činnosti ÚR SVP a vycházet z dokumentů, 

které budou schváleny na schůzi SVP AČR v Praze.  

Předpokládáme i nadále využívat všech možností podpory činnosti našeho klubu 

ze strany Univerzity obrany: při zabezpečování setkání s jubilanty; při zasílání 

blahopřání k životnímu jubileu; při doručování kondolencí a pozvánek na hlavní 

akce klubu; při využití zařízení Univerzity obrany k činnosti klubu. 

Z vlastních prostředků klubu předpokládáme hradit: dárky a občerstvení 

pro jubilanty a členy klubu, kteří mají narozeniny; občerstvení a květinové dary 

členkám klubu při setkání v rámci MDŽ. Opět plánujeme realizovat dva zájezdy 

pro zájemce klubu s jejich spoluúčastí.  

Z příspěvku od ÚR SVP AČR bude Rada klubu i nadále poskytovat sociální 

příspěvek rodinným příslušníkům při úmrtí člena klubu.  O tuto podporu ve výši 

2.000 Kč je nutné požádat radu KVD. Stačí k tomu dostavit se s kopií úmrtního 

listu na zasedání Rady, které se koná vždy první středu v měsíci v Komunitním 

centru pro válečné veterány se sídlem na ul. Dobrovského 27c. Prosím členy, 

aby případně s tímto postupem seznámily své rodiny. 
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Aktualizované informace ke smutečnímu obřadu s vojenskými poctami při 

úmrtí vojáka ve výslužbě nebo v záloze najdete na webových stránkách KVD.  

Vážení členové klubu, od členské schůze KVD, konané dne 30. března 

2022, řídila práci klubu Rada klubu ve složení: 

• Předseda Rady klubu a člen ÚR SVP AČR – plk. v. v. doc. Ing. Jaroslav 

Zelený, CSc.; 

• Členka Rady klubu, zodpovědná za administrativu a vedení kroniky 

KVD - p. Bc. Mária Doleželová; 

• Člen Rady klubu, zodpovědný za hospodaření KVD a náhradník členství 

v ÚR SVP AČR za KVD – pplk. v. v. doc. Ing. Roman Horák, CSc.; 

• Člen Rady klubu, zodpovědný za organizaci zájezdů a aktualizaci 

webových stránek KVD – plk. v. v. doc. Ing. Luděk Hodboď, CSc.; 

• Člen Rady klubu, zodpovědný za spolupráci s Klubem a kvestorem UO 

– pplk. v. v. Mgr. Ivan Nováček; 

• Členka Rady klubu, vedoucí sekce žen – paní Daria Kubátová; 

• Člen Rady klubu - pplk. v. v. Ing. Pavel Smolík; 

• Člen Rady klubu - pplk. v. v. Mgr. Ladislav Hajnovič. 

V hodnoceném období Rada klubu v tomto složení: 

• plnila úkoly vyplývající z usnesení minulé členské schůze, realizovala 

v rámci možností akce z plánu činnosti klubu;   

• zpracovala požadovanou dokumentaci pro městský soud v Praze 

související s činností klubu jako registrovaného pobočného spolku SVP;  

• zpracovala a vedla dokumentaci k běžnému využití členy Rady klubu při 

přípravě, vlastním průběhu a zabezpečení akcí klubu; 

• vzhledem k počtu členů Rady klubu upřesňovala působnost jednotlivých 

členů Rady; 

• průběžně dbala na aktualizaci WEB stránek KVD při UO. 

Trvalým úkolem Rady, ale i členů KVD zůstává získávání nových členů klubu 

především z mladší generace, ochotných se aktivně zapojit do činnosti klubu, 

dále doplňování Rady klubu a také prezentace akcí našeho klubu.  

Vážení členové klubu, vážení hosté, dámy a pánové, 

Úkoly a hlavní akce klubu pro tento rok byly uvedeny. Bude tedy na nás, aby se 

také v následujícím období, dařilo naše představy v oblasti péče o členy KVD 

při UO plnit.  Bude to vyžadovat aktivní činnost nejen členů Rady klubu a také 

vaši aktivní účast na plánovaných akcích klubu.  
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Zároveň mi dovolte poděkovat především členům Rady klubu a dalším aktivním 

členům a členkám našeho klubu za úsilí, vynaložené ke splnění úkolů 

vyplývajících z usnesení minulé členské schůze, především při realizovaných 

akcích klubu v uplynulém období.  

Odměnou za práci Rady klubu byla, je, a i nadále bude především 

spokojenost, vyjadřovaná členy klubu, účastníky akcí našeho klubu. 

Děkuji vám za pozornost. 

Zpráva o činnosti projednána a schválena na zasedání Rady KVD dne 1. 3. 

2023 a schválena na členské schůzi KVD dne 29. 3. 2023 v rámci usnesení. 

 
 
 
 
 
  


